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Szanowny Panie Prezydencie, 

W roku 2023 zostały wykonane prace na ścieżce rowerowej znajdującej się pomiędzy pętlą 
autobusową Dąbrowa a Słonecznym Wrotkowem, które w zamyśle – prawdopodobnie – miały na celu 
poprawę jakości nawierzchni ścieżki. Remont ten nie był konieczny, gdyż stan ścieżki był zadowalający, 
a materiał nawierzchni od wielu lat już tak się „uleżał”, że jazda na ścieżce nie sprawiała problemów jej 
uczestnikom.  

Przeprowadzone prace pogorszyły stan nawierzchni ścieżki rowerowej. Pojawiły się miejsca, w 
których koła rowerów grzęzną jak w piachu, a także duże kamienie stanowią zagrożenie dla 
rowerzystów.  

Zatem chciałbym dowiedzieć się jakie koszty poniosło miasto w związku z tymi pracami. Kto z 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji zajmował się tymi pracami. Jak Pan Prezydent zamierza 
doprowadzić do bezpiecznego stanu nawierzchni tej ścieżki? 

 
Z poważaniem 

 
/-/ Piotr Gawryszczak 

 


